

QUESTIONS AND ANSWERS REPORT 2

To: Bidders

From: UNDP Syria Co

Subject: Restoring and equipping Citizen Service Centres in Aleppo and Dier Ezour Cities

Reference: UNDP-SYR-ITB-074-20

Date: 12-October-2020

UNDP Syria Procurement Unit has received questions regarding the subject Tendering Procedure. All questions received to-date are documented below with respective answers.

| Questions and Answers in English | | | Questions and Answers in Arabic |
|----------------------------------|----------|--|--|
| 1 | Q. A. | What is the ability and frequency of the generator provided as stated in item 88 (introduction and installation of a generator) The generator's power is 60KVA (Prime power) and has a frequency of 50Hz tri-phase | ما هي استطاعة المولدة المقدمة وترددتها حسب ما ورد في البند رقم 88 (تقديم وتركيب مولدة) ان استطاعة المولدة هي 60KVA (Prime power) وترددتها 50Hz ثلاثة الاطوار |
| 2 | Q. A. | What is the power of the take-off panel in item 62 For the power of the take-off panel is 60KVA instead of 45KVA | ما هي استطاعة لوحدة الاقلاع الواردة في البند رقم 62 فيما يخص استطاعة لوحدة الاقلاع هي 60KVA بدلأ من 45KVA |
| 3 | Q. A. | What is the capability of switchboard ATS mentioned in item 70 The switchboard capacity is 60KVA instead of 45KVA | ما هي استطاعة لوحدة التبديل ATS الواردة في البند رقم 70 ان استطاعة لوحدة التبديل هي 60KVA بدلأ من 45KVA |
| 4 | Q. A. | What is meant by the replacement items mentioned in item 88 Sub-Census No. 10 (providing replacement pieces sufficient for 5 years). Switch parts are 20 oil refineries, 35 diesel refineries and 10 air filters | ما هو المقصود بقطع التبديل الواردة في البند رقم 88 تعداد فرعى رقم 10(تقديم قطع تبديلية تكفي لمدة 5 سنوات). المقصود بقطع التبديل هي مصافي زيت عددها 20 ومصافي ديزل عددها 35 وفلاتر هواء عددها 10 |
| 5 | Q. A. | Are the curtains mentioned in item 106 in longitudinal meters or square meters? Curtains per square meter | هل ستائر بالبند رقم 106 بالเมตร الطولي او المتر المربع؟ ستائر بالمتر المربع |

| | | | |
|---|------------------------|---|--|
| 6 | Q. A. | What are the room divisions in item 41 The answer is within the attached Auto cad of the building. | ما هي تقسيمات الغرف في البند رقم 41. الجواب مرفق المخطط للمبني. |
| 7 | Q. A. | How many phones are for management and employees in item 86. Number of devices for management is 2 and for the staff is 10 | ما هي عدد أجهزة الهواتف للإدارة والموظفين في البند رقم 86. عدد الأجهزة للإدارة 2 وللموظفين 10 |
| 8 | Q. A. | What are the specifications of the processor/Hardware and model generation of the computers? Core I5 is at least the ninth generation. Processor type not less than Intel Xeon E3 with original fan - processor speed not less than 2.4 GHz - cash memory not less than 10 MB - carrier not less than 1333 Hz | ما هي مواصفات المعالج والجيل في أجهزة الحاسب؟ Intel Core i5 الجيل التاسع على الأقل. نوع المعالج لا يقل عن Intel Xeon E3 مع المروحة الأصلية - سرعة المعالج لا تقل عن 2.4 جيجا هرتز - الذاكرة النقدية لا تقل عن 10 ميجا بايت - الناقل لا يقل عن 1333 هرتز |
| 9 | Q. A. | Are the sensors in item 41 for all doors? And do the doors have a place to open and close No, the sensors in item 41 are just for the main door – there's only a machine for the main door to open and close. | هل الحساسات في البند 41 لجميع الأبواب؟ وهل للأبواب مكنة للفتح والإغلاق لا هي فقط للباب الرئيسي- يوجد مكنة فقط للباب الرئيسي للفتح والإغلاق. |

مخطط مركز خدمة المواطن بدير الزور

